
Protokół Nr LIII /2010 
z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 października  2010 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad LIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
 Otwarcia sesji o godz. 09.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali obrad brak radnego Grzegorza Kozłowskiego i radnego Teodora Kołodziejczyka. 
 
 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

1. Otwarcie obrad LIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokołu z LII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 29 września 2010 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
8. Podjęcie uchwał:  
a)w sprawie zmian w budżecie Miasta -Gminy Stryków na rok 2010 oraz zmiany w 
planie finansowym Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie 
na rok 2010, 
b)  w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, 
c)  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2011 
rok, 
d)  w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 
sposobu  ich przyznawania, 
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c)  w sprawie zakazu wprowadzania do obrotu tzw. dopalaczy na terenie Gminy 
Stryków, 
d) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego, 
polegającego na tworzeniu warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających 
rozwojowi sportu na terenie Gminy Stryków, 
e)  w sprawie przystąpienia do zmiany ,,zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków”, 

      f) wygaśnięcia mandatu radnego. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
11. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 
12. Zamknięcie obrad. 
 

    Głosowanie nad porządkiem obrad: 13 głosów za  
                      0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 
LIII sesji R M w Strykowie. 
 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

1. Radny Czesław Polit – wyraził zgodę 
2. Radny Jarosław Filipiński -nie wyraził zgody 
3. Radny Grzegorz Kuna – wyraził zgodę 
4. Radny Witold Śliwkiewicz – wyraził zgodę  

 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w składzie:  

1. Radny Czesław Polit  
2. Radny Grzegorz Kuna  
3. Radny Witold Śliwkiewicz                

              13 głosów za  
                      0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z LII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 29 września 2010 r.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad LIII 
sesji w dniu 29 października 2010 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z LII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się 

 
Na obrady przybył radny Grzegorz Kozłowski. 
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 Ad. 6   Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
 

Przewodniczący RM poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w 
posiedzeniach merytorycznych Komisji RM oraz w bieżącej pracy w biurze Rady Miejskiej. 
Sekretarz obrad LIV sesji wiceprzewodniczący RM w Strykowie radny Włodzimierz 
Grochocki odczytał:  

• informację Przewodniczącego RM w Strykowie (wykonującego postanowienia 
zawarte w art. 24 h ust. 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym) 
dotyczącą analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych radnych RM w 
Strykowie za rok 2009, 

• informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Głownie dotyczącą analizy oświadczeń 
majątkowych radnych RM w Strykowie oraz zobowiązanych do złożenia takich 
oświadczeń pracowników Urzędu M-G Stryków za rok 2009, 

• informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Brzezinach dotyczącą analizy 
oświadczenia majątkowego Dyrektora Z G K i M w Strykowie za rok 2009. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła dwa posiedzenia, na których 
opiniowała projekty uchwał na sesję RM. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM radna Anna Ślęzak poinformowała, że w 
omawianym okresie Komisja spotkała się jeden raz i zapoznała się z informacją dotyczącą 
realizacji zadania na osiedlu Wolność w Strykowie –II etap. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w omawianym 
okresie i zapoznała się z informacją o realizacji inwestycji z zakresu ochrony środowiska oraz 
opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję. 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji , na którym dokonano podsumowania pracy w okresie 
kadencji. 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik poinformował, że na październikowym posiedzeniu Komisja 
dokonała podsumowania pracy w okresie V kadencji. 
Na obrady przybył radny Teodor Kołodziejczyk. 

 
Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 
sesjami. 

 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta-Gminy Stryków przedstawił główne tematy, 
którymi zajmował się w ostatnim okresie. Były to: 

• sprawy związane z budową autostrad – trwa budowa autostrady A1, problemy z tym 
związane dotycząc dróg, zostało podpisane porozumienie w sprawie dróg gminnych i 
powiatowych w celu ochrony ich przed zniszczeniem i odtworzeniu ich przez 
wykonawcę po wykonaniu zadania. Ruszyła także budowa autostrady A2 w kierunku 
Dmosina, wykonawca wszedł na budowę. Trwa budowa węzła autostradowego, 
najświeższą informacją jest podpisanie umowy na budowę A1 w kierunku Tuszyna, 
jednak nie będzie skończona na Euro 2012, tylko po tym terminie.  
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• zapowiedziane jest spotkanie w sprawie szybkiej kolei z przedstawicielami Wojewody 
i geodetów, nowa rada i burmistrz na początku kadencji.  

• przygotowywanie projektów uchwał w sprawie zamiany Studium i planu, uwagi 
mieszkańców zmobilizowały do otwarcia kwestii, dziś będzie przyjmowana uchwała 
intencyjna w sprawie przystąpienia do zmiany Studium.  

• gminne inwestycje w większości zostały zakończone, trwają prace wykończeniowe na 
Osiedlu Wschód, poprawki są wykonywane przez firmę Erbedim. Trwa budowa 
świetlicy w Ciołku, inne inwestycje zostały zakończone.  

• Gmina Stryków otrzymała po raz kolejny tytuł Gminy dbającej o finanse 
mieszkańców. 

• raz na cztery lata dowiadujemy się, kto najlepiej zarządza swoim miastem czy gminą. 
Dzięki rankingowi, tygodnika "Wspólnota" nr 43/997, dowiadujemy się o sukcesach 
dużych i małych miast czy gmin. Gmina Stryków w kategorii "Małe Miasta - Sukces 
Finansowy" zajęła w okresie 2006-2010 wysokie 9 miejsce. 

• zakończona została IV edycja Ogólnopolskiego Konkursu „Grunt na medal” 2010, 
przeprowadzonego przez Polską Agencję Informacji i Inwestycji Zagranicznych we 
współpracy z Marszałkami Województw. Na uroczystej gali, która odbyła się 25 
października w Warszawie wręczono 16 medali za 16 najlepszych działek po jednej z 
każdego województwa, które zostały uznane za najlepsze tereny inwestycyjne w 
Polsce w czwartej edycji konkursu. Do konkursu przystąpiło 158 gmin z całej Polski, 
które nadesłały 242 oferty. W województwie łódzkim zwyciężył teren z Gminy 
Stryków o powierzchni 27 ha znajdujący się w Sosnowcu. Jest to wyróżnienie dla 
całej Rady i Burmistrza za przygotowanie terenów inwestycyjnych. Trwają kolejne 
rozmowy nt. sprzedaży gruntów.  

 
 Ad. 8 Podjęcie uchwał:  
 
a)w sprawie zmian w budżecie Miasta -Gminy Stryków na rok 2010 oraz zmiany w 
planie finansowym Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie 
na rok 2010 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 

b)  w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Radny Wojciech Cichosz pytał, o ile średnio procentowo wzrosły stawki? 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak odpowiedziała, że ostatnia podwyżka stawek 
była w roku 2006. Poczynając od roku 2011 wzrost do obecnie obowiązujących stawek 
wynosi 2 %. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
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c)  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2011 
rok  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
 

d)  w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 
sposobu  ich przyznawania  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
 
 

c)  w sprawie zakazu wprowadzania do obrotu tzw. dopalaczy na terenie Gminy 
Stryków 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 

d) w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego, 
polegającego na tworzeniu warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających 
rozwojowi sportu na terenie Gminy Stryków  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
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e)  w sprawie przystąpienia do zmiany ,,zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ” 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Miasta – Gminy Stryków wniosła 
autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na zmianie w § 1 numeru uchwały XVIII na 
XLVIII . 
Dyskusji nad uchwałą nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką:               
           15 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
          
      f) wygaśnięcia mandatu radnego  
 
 Na prośbę Przewodniczącego RM w Strykowie, sekretarz obrad LIV sesji 
wiceprzewodniczący RM w Strykowie radny Włodzimierz Grochocki odczytał wezwanie 
Wojewody Łódzkiego z dnia 30 września 2010 r. skierowane do Rady Miejskiej w Strykowie 
w sprawie podjęcia uchwały stwierdzającej wygaśnięcie mandatu radnego Grzegorza Kuny. 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. 
 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                       1 głos za  
            8 głosów przeciwnych  
            5 głosów wstrzymujących się  
W głosowaniu nie brał udziału radny Grzegorz Kuna.  
  
  Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Mirosław Kucharski złożył następujące zapytania: 

• jaki będzie wynik finansowy zmiany wykonawców na osiedlu Wolność w Strykowie? 
• za jaką kwotę będzie dokończona inwestycja? 

 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak odpowiedziała, że ogólnie wynik na dzień 
dzisiejszy jest „in plus”, powstały nawet niewielkie oszczędności. 
Radny Mirosław Kucharski poprosił o informację na piśmie z dokładnym wyliczeniem. 
Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji…w Urzędzie Miasta – Gminy 
Stryków szczegółowo omówiła sprawy związane ze zmianą wykonawcy na zadaniu: 

• 24 września b.r. było odstąpienie od umowy z firma Rubeco, wartość 
zafakturowanych robót Rubeco wyniosła 646.001,98, roboty nie wykonane i nie 
zapłacone firmie Rubeco to 454.958,24 zł. 6 października zawarto umowę z firmą 
Erbedim  na dokończenie tej inwestycji i ustalono wartość na podstawie kosztorysu w 
kwocie 423.820,91 zł, – czyli jest zabezpieczenie środków i pewna kwota jeszcze 
zostanie. Kary zostały potrącone z wartości już zafakturowanej. Potrącono kary w 
wysokości 0, 5 % wynagrodzenia umownego za każdy dzień zwłoki w wykonaniu 
przedmiotu zamówienia, co dało wartość 44.038,40 zł oraz karę 10% wartości nie 
wykonanych robót, co wyniosło 45.495.82 zł – w sumie jest to prawie 70.000 zł kary 
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oraz potrącono karę 9.680 zł za nienależyte wykonanie, czyli łącznie daje to około 
100.000 zł kary z tej wartości zafakturowanej. 

 
Radny Karol Lenart pytał: 

• w związku z informacjami prasowymi ,,Wieści” z kampanii wyborczej w jednej z 
gmin, proszę o informację, jaka jest sytuacja sortowni śmieci w Piaskach Bankowych? 

 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

• negatywną decyzję na podstawie postanowienia Dyrektora RDOŚ wydał wójt Gminy 
Bielawy, bo nie mógł postąpić inaczej. Dla nas – wszystkich tych gmin- sytuacja jest 
nie zrozumiała, co do postanowienia Dyrektora RDOŚ, ponieważ wskazane 
uchybienia zostały w fazie początkowej wykonane natomiast pojawiły się dodatkowe 
argumenty, tj. żerowanie 4 sztuk żurawi na tym terenie i ten argument był tym 
elementem, że postanowienie było negatywne. Na tą decyzję wójta zarząd złożył 
odwołanie i na postanowienie Dyrektora. Natomiast przeczuwamy, że jest to nacisk 
firm inwestorów prywatnych, aby inwestycja się nie powiodła, ponieważ jest w tej 
chwili dyskusja na temat ustawy, która jest przygotowywana tak, aby to gmina była 
właścicielem śmieci, są pewne sprawy blokowane wiadomo przez firmy, które się tym 
tematem zajmują i które mają w tym interes. Natomiast pomysł budowy tego zakładu 
przez 24 gminy ma cel główny taki żeby zmniejszyć koszty związane z gospodarką 
śmieciami, a wybudowany zakład ma nie polegać na tym żeby robić biznes na 
śmieciach tylko na tym, żeby każda z tych gmin, a konkretnie każdy mieszkaniec miał 
niższe koszty związane z gospodarką śmieciami. Dofinansowanie tego projektu z 
Regionalnego Programu z funduszy unijnych poprzez Urząd Marszałkowski to blisko 
50 milionów złotych, czyli dzieląc tę kwotę na 24 gminy można policzyć ile każda 
gmina dostaje dofinansowania. 

 
Radny Włodzimierz Grochocki pytał: 

• czy wiadomo, jakie są przyczyny opóźnienia otwarcia sklepu Tesco, ponieważ są 
głosy mieszkańców, że to nawet Pan Burmistrz wstrzymał to otwarcie. 

 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

• sytuacja wygląda w ten sposób: firma złożyła wszelkie dokumenty, które uprawniają 
do otrzymania decyzji na użytkowanie obiektu. Problemy kadrowe w nadzorze 
budowlanym spowodowały to, że wydanie tej decyzji jest opóźnione. To jest jedyna 
przyczyna opóźnienia, innych nie było. Mam informację, że wczoraj decyzja została 
podpisana, dzisiaj inwestor miał ją otrzymać. 

 
 Ad. 10 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 
Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała, czy lekarz dyżurujący w szpitalu ma 
prawo przyjąć pacjenta, a nie odsyłać do przychodni na ul. Kopernika w Głownie, gdy jest 
zagrożenie życia pacjenta. 
Odpowiedzi udzielił Pan Wiesław Przybysz, który jest pracownikiem NZOZ w Głownie, 
powiedział, że pacjenci zrzeszeni w NZOZ Remedium muszą mieć podpisane umowy na 
pomoc doraźną z jednostką medyczną. Głowno ma podpisaną umowę z Przychodnią na ul. 
Kopernika. Pacjent musi jechać na pomoc doraźną właśnie w to miejsce, ponieważ szpital nie 
udziela pomocy doraźnej. 
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Burmistrz poinformował, że na ostatnie spotkanie z sołtysami poprosi o informację, na jakiej 
zasadzie działa służba zdrowia w zakresie pomocy doraźnej.  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód pytał, kto będzie 
realizował przyjętą uchwalę w sprawie dopalaczy, bo taki zapis nie został umieszczony. Dalej 
pytał czy samochody z piachem muszą jeździć przez Stryków, dlaczego nie jeżdżą 
obwodnicą. Następne pytanie- czy firma dokonała wszystkich poprawek na Osiedlu Wolność.  
 
Na pierwsze pytanie odpowiedziała pani mecenas Iwona Urban: z ustawy o samorządzie 
gminnym wynika, że wykonanie uchwały powierza się burmistrzowi.  
 
Burmistrz odpowiadając na dalsze pytanie powiedział, że informował o zabezpieczeniu dróg 
gminnych i powiatowych, można zwrócić się do GDDKi A z wnioskiem o wyeliminowanie 
transportu z DK 14. Jeśli chodzi o Osiedle Wolność, to, jeżeli stwierdzimy elementy do 
naprawienia to zwrócimy się do wykonawcy o naprawę w ramach gwarancji.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz złożył wniosek o zaproszenie prezesa Szpitala w Głownie na 
następną sesję, aby wyjaśnił kwestie świadczenia pomocy doraźnej. 
 
Radny Mirosław Kucharski powiedział, że nowa spółka Remedium ma obowiązek podpisać 
szereg umów, w tym na świadczenie usług po godzinie 18.00. Pacjent podpisując deklarację 
ma informację z przychodni, kto świadczy usługi poza godzinami pracy przychodni. Inną 
sprawą jest sprawa moralna, w przypadku zagrożenia życia lekarz ma obowiązek udzielić 
pomocy.  
 
Radny Karol Lenart zgłosił następujące wnioski: 

• wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o ustawienie barierki na skrzyżowaniu 
ul. Targowej i Wczasowej w Strykowie. 

• wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o naprawę drogi wojewódzkiej nr 708 na 
terenie Niesułkowa. 

• uzupełnić wyrwy w drodze gminnej w miejscowości Cesarka.  
Radny wypowiedział się także na temat sytuacji opisanej przez Panią Sobierajską, powiedział, 
że taka sytuacja nie zdarzyła się po raz pierwszy. Pacjenci w ostrych sytuacjach udają się do 
szpitala, a tłumaczenie o nie podpisaniu umowy na leczenie szpitalne przez Spółkę Remedium 
jest niepoważne. 
 
Pan Natkański mieszkaniec Osiedla Wolność zabrał głos w sprawie ul. Piłsudskiego, zgłosił 
wniosek, aby ustawić znaki zakazu postoju na zwężonym odcinku tej ulicy, samochody 
parkujące utrudniają przejechanie samochodem dostawczym, bo jezdnia jest zwężona.  
 
Burmistrz odpowiedział, że ostatnim elementem na osiedlu będzie organizacja ruchu, ta 
sugestia będzie wzięta pod uwagę, jeżeli Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie się wypowie w 
tej sprawie.  
 
Radny Wojciech Cichosz powiedział, że dobrze, że jest podpisane porozumienie na 
odtworzenie dróg po wybudowaniu autostrad. Radny zapytał, kiedy i jak często firmy będą to 
robić. W Woli Błędowej drogi praktycznie już nie ma, w newralgicznych miejscach 
uzupełniać wyrwy powinni częściej.  
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Burmistrz powiedział, że odtworzenie nawierzchni nastąpi na samym końcu, jeśli chodzi o 
Wolę Błędową to łatanie dziur będzie na bieżąco, powstaną tam także nowe odcinki dróg.  
 
Radny Włodzimierz Grochocki mówił o jeżdżących ciężarówkach wożących materiał na 
budowę przez Tymiankę i Krucice do Koźla, droga przez Osse jest zabezpieczona znakami, 
trzeba zwrócić się do policji o kontrolę tej drogi. 
 
Burmistrz mówił, że drogą przez Osse samochody te nie powinny się poruszać, będą 
wzmożone kontrole.  
 
Radny Józef Migdałek powiedział, że jest już wystąpienie o ograniczenie prędkości i tonażu.  
 
Pan Bogdan Walczak mówił o organizacji ruchu w związku z budową autostrady, pytał, czy 
jest problemem wystąpić do GDDKiA w Łodzi o przesłanie dokumentacji do tej inwestycji, 
bo w załączniku na pewno jest organizacja ruchu. Jest to niezgodne z ustawą o odtworzeniu 
dróg, są wymagane fotografie przed rozpoczęciem inwestycji. Potrzebne jest wystąpienie do 
GDDKiA o wskazanie w załączniku jak mają się poruszać samochody.   
 
Burmistrz odpowiedział, że na drodze publicznej, gdzie nie ma ograniczenia tonażu, każdy 
samochód dopuszczony do ruchu może się poruszać.   
 
Radny Jarosław Filipiński powiedział, że firma ma powierzone wybudowanie autostrad i 
jest porozumienie na odtworzenie dróg. Dalej mówił, że mieszkańcy Sadówki zwracają się o 
wycinkę drzew, a GDDKiA ma już wydane decyzje pozwalające na wycinkę na te same 
drzewa. Pytał, na jakiej zasadzie Generalna Dyrekcja otrzymała pozwolenia na wycinkę, 
własnością drzewa jest zarządca drogi, a mieszkańcy mogą dostać część drzew.  
Radny powiedział, że Starostwo Powiatowe w Zgierzu zabezpieczyło sobie ul. Wolską, 
będzie tam szedł transport z Głowna, ulica ta będzie monitorowana na bieżąco.  
 
Radny Józef Migdałek poruszył problem rozładowywania materiałów na bocznicy kolejowej 
w Strykowie, jest to ogromna ilość materiału. Jest prośba do firm, które to robią, aby robiły to 
po godzinie 22.00 w sposób umiejętny.  
  

 Ad. 11 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Na sali obrad brak radnego Zbigniewa Kosa. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na LIII sesji RM radny Witold 
Śliwkiewicz, odczytał wnioski przyjęte przez Komisję na posiedzeniu w dniu 29 października 
2010 roku: 

1. Wystąpić do Starostwa Powiatu Zgierskiego o ustawienie barierek przy ul. 
Targowej i Wczasowej. 
      Głosowanie wniosku: 14 głosów za 
                                 0 głosów przeciw 

                             0 głosów wstrzymujących się 
 
2. Wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego o naprawienie dziur w drodze Nr 708 w 

Niesułkowie. 
      Głosowanie wniosku: 14 głosów za 
                                 0 głosów przeciw 

                                0 głosów wstrzymujących się 
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3. Wystąpić do pana Burmistrza o naprawienie dziur w drodze Warszewice – 

Cesarka. 
      Głosowanie wniosku: 14 głosów za 
                                 0 głosów przeciw 

                                0 głosów wstrzymujących się 
 
4. Rozważyć możliwość ustawienia znaku zakazu postoju na zwężonym odcinku 

ul. Piłsudskiego. 
      Głosowanie wniosku: 13 głosów za 
                                 0 głosów przeciw 

                              1 głos wstrzymujący się 
 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na LIII sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie: 

       Głosowanie: 14 głosów za 
                              0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
 

 Ad. 12 Zamknięcie obrad. 
 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 10.55 dokonał 
zamknięcia sesji.  
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak 
E. Tomczak 
 
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 

 
 

 

 


